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Σε τίποτε δεν μας ωφελεί
Άγιος Βασίλειος ο Μέγας

Είναι 

μεγάλη ντροπή να σπαταλήσουμε το σήμερα και αργότερα να αναπολούμε το 
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παρελθόν, όταν πια σε τίποτε δεν μας ωφελεί μια τέτοια λύπη.

Άγιος Βασίλειος ο Μέγας


